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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az interpelláció címe: "Újra a vas és acél országa leszünk?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
 Hétfőn egy díjátadón úgy fogalmazott, idézem: "Ipari alapú gazdaságot épít Magyarország a 
feldolgozóiparra koncentrálva".
 
 A gyakorlatban nem nehéz kitalálni, hogy mire is gondolt a kormányt képviselve, hiszen az elmúlt 
években világossá vált, hogy a Fidesz kormány az agrárlehetőségeink kihasználása helyett, az 
akkumulátorgyár nagyhatalmi sátuszt erőlteti hazánkra, mely előrevetíti, hogy nem első osztályú 
élelmiszer alapanyagokat, hanem veszélyes hulladéknak számító akkumulátorokat dolgoznak majd 
fel.
 
 Ezt bizonyítja, hogy 586 milliárd forintnyi állami támogatást kaptak eddig a Magyarországon épülő
akkumulátorgyárak, vagyis a hazai költségvetésből ennyi pénz ment el külföldi gigacégek közvetlen
és legalább ugyanannyi közvetett formában történő támogatására.

Mindez a magyar termőföldön, holott zöldmezős beruházások helyett lett volna épp elég 
barnamezősön kivitelezhető is, melyek az előző rendszerből maradtak ránk, lerobbant gyártelepek 
formájában.
 Abból a korszakából a magyar történelemnek, amikor az ipart próbálták mindenáron erőltetni, de 
ahogy a "vas és acél országa" gazdasági irány sem a mi utunk volt, úgy az akkumulátor nagyhatalmi
törekvések is merőben hibásak.
 
 A feldolgozóipar szerepel a Mi Hazánk Virradat nevű programjában is, de mi teljesen más alapokon
képzeljük el ezt is. A megtermelt jó minőségű magyar élelmiszer alapanyagok számára szeretnénk 
olyan feldolgozóipart építeni, amely garantálja, hogy ezek a termékek ne nyersanyagként hagyják el



az országot, ne külföldön legyenek feldolgozva, hanem maradjanak itthon, ezzel hazánkban tartva 
az ebből keletkezett hasznot is.
 
 A Mi Hazánk Mozgalom az alacsony hozzádadott értékkel bíró, a profitot külföldre kimentő 
akkumulátorgyár koncepció helyett továbbra is kitart amellett, hogy a magyar kormánynak a 
mezőgazdaság területén a hazai, családi-, kis- és középvállalkozásokat kellene támogatnia nagyobb 
mértékben, valamint az erre épülő feldolgozóiparra és szolgáltatóiparra kellene építenie a magyar 
nemzetgazdaságot.
 
 Tisztelt Miniszter Úr! Önök miért a vendégmunkásokban és nem a magyar emberekben, miért a 
környezetszennyező gigagyárakban és nem a magyar termőföldben, miért a külföldi multikban és 
nem a magyar vállalkozásokban látják a jövőt?
 
 Megtisztelő válaszát köszönöm!
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